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Na temelju članka 18. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Hvara, („Službeni glasnik Grada Hvara“, 
broj: 5/09, 8/09, 1/11, 2/11, 6/13, 10/13 i 08/14), s a s t a v l j a   s e  

Z A P I S N I K 

o radu 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara, 

održane 23. prosinca 2015. godine, u Gradskoj loži – „Loggi“ u Hvaru 

Početak sjednice u 8:30 sati. 

Tonski zapis sjednice vijeća je sastavni dio ovog Zapisnika.  

Predsjednik Gradskog vijeća Fabijan Vučetić (u daljnjem tekstu Predsjednik), pozdravlja 
nazočne, te traži da se prozivkom vijećnika utvrdi kvorum.  

N a z o č n i   v i j e ć n i c i:  

Ivana Visković, dipl. učiteljica, Mandica Huljić, Fabijan Vučetić, 

Jurica Miličić, Zoran Sansović, prof., Vinko Ravlić, bacc. oec. 

Frane Žuvela, Katica Vučetić, Katja Zaninović Dawnay, 

Teo Jeličić, Tonči Dujmović, Aleksandra Borčić, Dr. Drago Carić 

I z o č n i   v i j e ć n i c i: nitko 

Predsjednik utvrđuje da je sjednici nazočno 13 vijećnika da postoji kvorum i da Gradsko 
vijeće može raditi u smislu donošenja pravno valjanih odluka i drugih akata iz nadležnosti Gradskog 
vijeća, sukladno Poslovniku Gradskog vijeća Grada Hvara i drugim pozitivnim propisima.  

Predsjednik predlaže slijedeći:  

D n e v n i   r e d: 

1. Pitanja vijećnika 
2. Prijedlog Proračuna Grada Hvara za 2016. godinu i projekcije za 2017 i 2018. godinu 
3. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Hvara za 2016. godinu 
4. Prijedlog Programa socijalne skrbi Grada Hvara za 2016. godinu 
5. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Hvara za 2016. godinu 
6. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Hvara za 2016. godinu 
7. Prijedlog Programa financiranja ostalih udruga civilnog društva Grada Hvara za 2016.  
8. Prijedlog Programa gradnje komunalne infrastrukture za djelatnosti iz čl. 30.  Zakona o komunalnom    
    gospodarstvu za 2016. godinu za Grad Hvar 
9. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz čl. 22. Zakona o komunalnom           
    gospodarstvu za 2016. godinu za Grad Hvar 
10. Prijedlog Odluke o izmjeni Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 22.   
      Zakona o komunalnom gospodarstvu za 2015.godinu za Grad Hvar 
11. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju Plana pometanja, čišćenje i pranja grada, održavanja javnih površina,  
      čišćenja i održavanja obalnog pojasa, odvoza otpada s Paklenih otoka, održavanja javne rasvjete i  
      održavanja sustava oborinske odvodnje za 2016.godinu 
12. Prijedlog Odluke o sklapanju novog ugovora o zakupu poslovnog prostora u zgradi ex. Bonaparte      
      dosadašnjem zakupniku 
13. Prijedlog Odluke o sklapanju novog ugovora o zakupu poslovnog prostora br. 2  objektu Španjola-Fortica  
      dosadašnjem zakupniku 
Predsjednik vijeća otvara raspravu o dnevnom redu. 
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Gradonačelnik: 

- nadopuna dnevnog reda radi promijenjenih okolnosti govorimo odluci s prošle sjednice 
vijeća gdje smo zbog tekućih dugovanja nismo produžili ugovore u dva gradska prostora. 
Ljudi su bili odsuti iz gradu i nisu primili uplatnice za nepodmirena dugovanja. U 
međuvremenu su dug podmirili. 

- Predlažem da se nadopuni dnevni red s prijedlogom Odluke o sklapanju novog ugovora o 
zakupu poslovnog prostora u zgradi ex. Bonaparte dosadašnjem zakupniku i prijedlogom 
Odluke o sklapanju novog ugovora o zakupu poslovnog prostora br. 2  objektu Španjola-
Fortica dosadašnjem zakupniku. 

Teo Jeličić: 
- Predložili smo bili Gradonačelniku da povuče navedene točke i da ih uvrsti na neku od 

slijedećih sjednica, a on je inzistirao da se o njima glasa. Stoga sam protiv uvrštenja ovih 
točaka na dnevni red. 

Gradonačelnik: 
- Nisam ih htio povući, jer se radilo o tekućem dugovanju koji dospijeva u prosincu i ako ste 

odsutni iz grada kako ćete podmiriti dugovanje. U međuvremenu su ljudi podmirili svoje 
dugovanje, radi se o hvarskim obrtnicima. 

Teo Jeličić: 
- Radi se o jednom hvarskom obrtniku, a drugom ne – firma registrirana u Visu, iako nemam 

ništa protiv Visa. Istu smo stvar imali i ovoga ljeta, pa je nismo uvrstili ponovno u dnevni 
red, sjetite se rasprave o „Music shopu“, isto je bilo odsutnost iz grada. 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje: 
12. Prijedlog Odluke o sklapanju novog ugovora o zakupu poslovnog prostora u zgradi ex. 
Bonaparte dosadašnjem zakupniku 

Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -10, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN-3“ 
13. Prijedlog Odluke o sklapanju novog ugovora o zakupu poslovnog prostora br. 2 objektu 
Španjola-Fortica dosadašnjem zakupniku 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -10, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN-2“ 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je nadopuna dnevnog reda usvojena. 
Predsjednik vijeća stavlja na glasovanje dnevni red sa dopunama. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN-2“ 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je usvojen dnevni red sa dopunama. 

Točka  1. 
Pitanja vijećnika. 
Zoran Sansović: 

- Zašto je zadnja dva mjeseca rampa otvorena na gornjem parkiranju? Molim odgovor u 
pisanom obliku. 

- Da li je bilo više ponuda za sviranje za Novu Godinu i da li izvedba gospodina Bajage vrijedi 
50.000,00 EUR-a. Imamo li mi 50.000,00 Eura za stranog izvođača i ovo za nas iz HDZ-a nije 
ulaganje, nego bacanje novaca u vjetar. U kuloarima i na društvenim stranicama pojavilo se 
da je HDZ glasao za Bajagu. HDZ nije glasao za Bajagu, niti je Gradsko vijeće raspravljalo i 
glasalo o ovoj stvari. Molim da javno kažete da uđe u zapisnik da HDZ i Gradsko vijeće s 
ovim nemaju veze. 

Gradonačelnik: 
- Drugo pitanje je više ideološko i podržavam Vas da HDZ nije za Bajagu. Bajaga je rođen u 

Bjelovaru i u Hrvatskoj živi i radi preko 20 godina. Kada smo se odlučili za Advent u Hvaru 
odlučili smo se za atraktivne izvođače. Mogu reći da do godine idemo prema Parnom 
Valjku. 
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Zoran Sansović: 

- Kako Prljavo Kazalište u Šibeniku svira za 20.000,00 EUR, a nas je koštalo skoro 500.000,00 
kuna. 

Gradonačelnik: 
- Ne znam valjda imate iskrenog Gradonačelnika koji iskreno kaže koliko što košta. Lani je 

bilo da je Parni Valjak u Rijeci svirao za 20.000,00 EUR, a ja Vam kažem da ispod 50.000,00 
EUR nije svirao. 

Teo Jeličić: 
- Još nisam dobio odgovor na pitanje i petog mjeseca. Radi se o mišljenju Ministarstva 

Turizma o izbore i sastav Skupštine i turističkog vijeća Turističke zajednice. 
- Odgovor u pisanom obliku od strane financijskog odjela Grada Hvara – da se specificira 

koliko su nas koštali svi događaji – doček nove godine, ostali koncerti i eventi u Gradu 
Hvaru od prošle godine uključujući i ovu Novu Godinu. 

Gradonačelnik: 
- Ispričavam se ako odgovor niste dobili. Mišljenje ministarstvo je došlo i u njemu nema ništa 

sporno, te će isto Vama proslijediti. 
- Uvijek se govori o ulaganju u kulturu. U Gradu Hvaru 15 i 20 promocija knjiga u mojem 

mandatu. S jedne strane bi htjeli događanja s druge strane pitamo koliko to košta. Pa 
naravno da kultura košta, svaka kino predstava, svaki koncert i svaka proslava dana Grada 
košta. Svi bi htjeli da događanja bude, a onda lamentirati koliko to košta. Dobit će te izlist 
kartice i ništa se u ovom Gradu ne taji. Kao vijećnik imali ste pravo otići u službu i tražiti što 
god hoćete prema Zakonu o pristupu informaciji. 

Drago Carić: 
- Dom Zdravlja što je sa lokacijom? 
- Koji se to pregovori navodno s Agrokorom vode i tko je to inicirao? 
- Lokacija Staračkog doma – tri lokacije Križna Luka, Alergološki Centar i Šamoretov Dolac 
- Kruže priče da Centar ne udovoljava, a treba sve u činiti da isti udovoljava. 
- Prostorni plan u kojoj je fazi? Prijedlog da predstavnici odbora i komisije pozovu na vijeće 

da se vide koji su problemi. 
Gradonačelnik: 

- Izmjene i dopune prostornog plana su u tijeku iza Nove Godine je javna rasprava. Na javnoj 
raspravi može se dati primjedbe. Također, možete ići u nadležnu službu informirati se. U 
međuvremenu će te imati i mišljenje odbora. 

- Tjeram  Dom Zdravlja Splitsko-dalmatinske županije da investira u svoju zgradu – postojeću 
zgradu Doma Zdravlja. Ne mogu investirati u tuđu zgradu. 

- Ne vidim problem u tome što su tri lokacije za starački dom. 
- Razgovor s Agrokorom je poslovna tajna. 

Frane Žuvela: 
- Da li gradonačelnika može razmotriti mogućnost osnivanja tijela za Advent u Hvaru. 
- Za 50.000,00 eura se može se donijeti vrsni glazbenik nego što je Bajaga. 
- Rok za izmjenu prostornog plana u smislu datuma i odgovor pisano. 
- Sezona je na vidiku – rješenje pasa u Križnoj luci – izvještaj o konkretnim potezima o 

rješenju pasa u Križnoj luci. 
Gradonačelnik: 

- Psi su u proceduri, nemam čarobni štapić za brzo rješenje i nemam drugog odgovora. 
- Voditelj službe je u razgovorima s izrađivačem plana radi prostornog plana i to traje, jer 

iziskuje određenu proceduru. 
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Frane Žuvela: 

- U travnju ili svibnju je bilo rečeno da će prostorni plan biti na javnom uvidu do kraja godine, 
kraj godine još nema javne rasprave. 

- Neka se ide s konkretnim rokovima obzirom na duljinu trajanja procedure. 
Gradonačelnik: 

- Gradonačelnik je počeo raditi u svibnju mjesecu. 
- Preko ljeta Odlukom vijeća je zabranjena javna rasprava. 
- Iza ljeta Odbor za urbanizam je imao 20 primjedbi i voditelj službe je na sastanku s 

izrađivačem plana radi tih primjedbi. 
- Javna rasprava je određena zakonom. Procedura je maksimalno skraćena. 

Frane Žuvela: 
- Ispričavam se što sam pogriješio o mjesecu. Na jedno od mojih prvih pitanja bilo je rečeno 

da će prostorni plan biti donesen do kraja godine, te je gospodin koji je sada u Splitu na 
sastanku sa izrađivačem plana, trebao biti u Splitu ovo ljeto, pa da javna rasprava počne 
negdje iza 21. 09. 2015.g. 

- Molio bih odgovor na prvo pitanje tako da i do godine ne raspravljao o izboru izvođača na 
ovaj način i da ne gubimo dragocjeno vrijeme. 

Gradonačelnik: 
- Nemam ništa protiv odbora, ja odbor imam i ne odlučujem sam, ali on nije javan, već se 

konzultiram s desetak ljudi. Možemo ga formalizirat, nije problem. 
- Što se tiče prostornog plana nastojim ispraviti greške prethodnika – vratiti sve što je ikada 

bilo proglašeno građevinskim. Iz zbog toga je izgubljeno dva mjeseca, nije voditelj službe 
kriv. 

Aleksandra Borčić: 
- Povratna informacija o gostima specijalistima od Županijskog doma zdravlja? 
- Prenamjena cesta na Vrisku i u Križnoj luci u jednosmjerne, radi li se na tome i kojoj je to 

fazi? 
Gradonačelnik: 

- Odgovor na drugo je pitanje da, iako smo Županijskoj upravi za ceste uputili 10 dopisa da bi 
na 11 dobili odgovor. 

- Na prvo pitanje o gostujućim specijalistima nismo dobili odgovor. 
Teo Jeličić: 

- Zašto se te u 11 mjesecu rekli da javna rasprava ide slijedeći tjedan? Mala napomena da 
gospodin povratnik iz Amerike kupio zemlju predmetna zemlja nije bila u prostornom 
planu. 

Gradonačelnik: 
- Povratnik iz Amerike je kupio građevinsko zemljište. Da neko zemljište bude građevinsko 

zemljište mora biti u prostornom planu. Ponosan sam što sam pokrenuo izmjene i dopune 
Urbanističko plana. To što sam ja nešto rekao da ide slijedeći tjedan, pa u operativi nešto 
obustavio s predsjednikom Odbora za urbanizam, ne znam u biti što vi pitate.  

Teo Jeličić: 
- Ispričavam se na lapsusu, nije bio prostorni plan nego građevinsko zemljište, ali tada to nije 

bilo građevinsko zemljište. 
- Koje su garancije da se neće dogoditi izvanredna okolnost, da ne krene javna rasprava. 

Moje pitanje je u dobroj namjeri bez obzira na naše prijepore. 
Jurica Miličić: 

- Kakav je vaš stav o Venerandi za ovo ljeto? 
- Tko je dobio kućice i prema kojem kriteriju? 
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Gradonačelnik: 
- Veneranda je ljetna pozornica i to će i ostati. Što se tiče inicijative Platforme s njima sam 

održao jedan sastanak i najavljeni su i opet. Upravljanje Verandom ne udrugama, ali 
proizvode udruga podržavam. Udruga koja se bavi gospodarskom djelatnošću obveznik je 
poreza na dobit. Da li ćemo financirati udrugu koja se bavi gospodarskom djelatnošću i pri 
tome platiti porez na dobit. Pred vas na klupe će poslije Nove Godine doći namjena 
Venerande. 

- Ove godine je kasno došao prijedlog o nabavi kućica, te se nije uspjelo sve izorganizirati, a 
slijedeće godine će se započeti ranije. Obrtnici su zainteresirani za ovaj vid ponude. Pjover 
je odustao jer se nije mogao organizirati, na drugoj NK Hvar, na trećoj je čovjek koji je sve 
ovo inicirao i na četvrtoj su osobe iz LAG-a.  

Točka  2. 
Prijedlog Proračuna Grada Hvara za 2016. godinu i projekcije za 2017. i 2018. godinu. 
Margita Petrić Hraste izlaže kao u materijama. 
Drago Carić: 

- Pomoći EU plan za iduću godinu nula kuna, ove godine je bilo 300.000,00 tisuća. Je li ovo 
greška, zar nemamo ni jednog projekta. Arsenal će nas koštati u konačnici jedan gradski 
proračun, pa da barem Arsenal se financira iz EU. 

Margita Petrić Hraste: 
- Za Arsenal smo troškovnu konstrukciju zatvorili točno prema prihodima koje očekujemo. 

Dakle, ako u ovog godini planiramo tri milijuna kuna za uređenje Arsenala, moramo vidjeti 
s koje ćemo prihodovne strane to raspolagat. Što se tiče projekta EU o tome može Ita 
Pavičić. U rebalansu se mogu raspodijeliti sredstva kada se utvrde viškovi. Odbor za 
financije se sastao i rekao da je proračun dobro sastavljen, te je u vijećnici predsjednik 
odbora gosp. Pavičić pa i njemu možete uputiti pitanje. 

Ita Pavičić: 
- Kada bi čekali EU fondove za Arsenal izgubili bi građevnu dozvolu. 
- Prijava za EU mjeru u dijelu tehničke dokumentacije 08. 01. za integrirani program kulturne 

baštine – Tvrđava, Veneranda, opremanje Arsenala. 
- Prema stupnju razvijenosti grad Hvar će biti financiran s 80% za tehničku dokumentaciju, a 

kasnije i za radove. 
Teo Jeličić: 

- Novi način financiranja udruga u sportu i kulturi. Masa koja je izdvojena za te udruge, na 
koji će se način dijeliti, čuli smo po programima, da li, to možemo pretpostavit, da ukoliko 
jedna udruga ima toliko dobar program, da dobije kompletni iznos? Koje tijelo će donositi 
odluke na temelju projekata i zahtjeva? 

- Što je s udrugama čiji program nije dovoljno dobar, pa ne dobiju nikakva sredstva, da li to 
sprečava njihov rad za tekuću godinu? 

- Da li je Grad Hvar preuzeo financijske obaveze za Novogodišnju regatu, jer ih ne vidim u 
proračunu i što će se dogoditi ako tih sredstava ne bude? 

- Predlažem da se u potpunosti ukine pozicija usluge policije od 130.000,00 kuna. Svjesni 
smo da više godina plaćamo smještaj nekoliko pripadnika Ministarstva unutarnjih poslova, 
a na njihov rad nemamo nikakvog utjecaja. Nema ih prisutnih na ulicama i gradskom trgu u 
večernjim satima, u ranojutarnjim satima i popodne, da pomogli u održavanju javnog reda i 
mira u gradu Hvaru. 

- Predlažem da se ta sredstva prebace na školske stipendije i povećanje iznosa školskih 
stipendije u slijedećoj godini. 

- Povećanje prihoda Dobrovoljnog vatrogasnog društva (dalje DVD) za završetak Doma u 
iznosu od 300.000,00 kuna s obzirom da je bila dogovorena dinamika 2014, 2015 i 2016.g. 
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u ukupnom iznosu od 2.000.000,00 kuna, 2014.g. 1.000.000,00 kuna, 2015.g. 700.000,00 
kuna i 2016. u iznosu od 300.000,00 kuna. Predlažem da se doda ovih 300.000,00 kuna na 
ovu poziciju. 

- Predlažem da se smanji prigodne zabave i program i to stavka ostale usluge s 500.000,00 na 
200.000,00 kuna. 

Gradonačelnik: 
- Udruge će dobiti sredstva nakon provedenog natječaja. Ne bojte nijedna udruga koja 

djeluje u gradu Hvaru se nakon provedenog natječaja neće se ugasiti. 
- Načelnik policije je dostupan svima i bio je u ovoj vijećnici par puta. To što ste predložili ne 

dolazi u obzir. 
- Procjena je milijun i pol kuna i DVD će biti gotov do svibnja 2016.g., a sve drugo ovisi o 

upravi DVD-a. 
Teo Jeličić: 

- Iznio sam stavke iz proračuna za protekle dvije godine – za 2014., 2015. i 2016.g. 
- U razgovoru s predsjednikom DVD-a utvrđeno je da 300.000,00 kuna fali. Zamoljen sam da 

iznesen to u ovoj vijećnici. 
- Policajci u gradu nisu prisutni, nisu sprečavali narušavanje javnog reda i mira. 

Zoran Sansović: 
- Ne mogu nikako progutati nula kuna iz Europskih fondova. 
- Što je sa sredstvima iz HBOR-a, Odbor je to prihvatio, a postoji opasnost da to propadne. 

Margita Petrić Hraste: 
- Uveden je novi način dodjele sredstava, traži nove akte koje treba donijeti Grad. Vi 

određujete ukupan iznos, slijedi donošenje Pravilnika, a komisija dodjeljuje sredstva 
sukladno pravilniku o načinu dodjele sredstava. 

- Sve će udruge dobiti sredstva. 
- Usluge smještaja i prehrane policije, a ne njihove plaće. Za 12 osoba je potrošeno 

130.000,00 kuna. 
- DVD smo izdvojili, a jedan od razloga je i Zakon o vatrogastvu. DVD je zahtijevao 

1.900.000,00 kuna, 1.400.000,00 kuna za redovito poslovanje, a 500.000,00 za dovršenje 
Doma, a u razgovoru s predsjednikom DVD-a utvrdili smo da to zadovoljava. 

- Dva su ugovora sklopljena sa Ministarstvom regionalnog razvoja, sredstva su u proračunu, a 
nisu u HBOR-u. Ukupno se radi o cca 6.400.000,00 kuna. 

Teo Jeličić: 
- U rebalansu je DVD tražio 350.000,00 kuna, a dobio je 150.000,00 i tu je manjak 200.000,00 

kuna. 
Gradonačelnik: 

- Temeljni problem je u lošem zakonu po kojemu se možemo knjižiti. Bez vlasništva i 
građevinske dozvole nema govora o EU fondovima. Vlasništvo je temeljni problem, a koji se 
trebao davnih dana rješavati. Ostale stvari smo zadovoljili osim strategije koja će bit na 
Vašim stolovima iza Nove Godine. 

- U ovom mandatu Grad dobio sustav upravljanja kvalitetom ISO 9001, LAG je donesen iznad 
službe koja je time bavi. 

- U prijedlogu proračuna radije stavljam nulu gdje nisam siguran i gdje ovisim o drugima. 
Rađe neplanirat, a dobit, nego planirati i ništa ne dobiti. 

- Do svibnja bit će sagrađen vatrogasni dom. 
Katica Vučetić: 

- Kapitalni projekt kupnje zemljišta za sanaciju odlagališta 1.000.000,00 kuna? 
- Sredstva za održavanje oborinske kanalizacije 1.230.000,00 tisuća kuna? 
- Da li se ova sredstva mogu namaknuti iz Fonda za zaštitu okoliša i sredstva Europske Unije. 
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- Poduzetnička zona da li se mogu osigurati sredstva za projektnu dokumentaciju? 
 
 
Margita Petrić Hraste: 

- Dugi niz godina obraćamo se Fondu za zaštitu okoliša i vezi s sanacijom odlagališta na 
Stanišću. 

- Ista je stvar za kapitalnu pomoć za kanalizaciju – sredstva iz poreza na dohodak, sredstva 
HBOR-a iako u naravi sredstva nisu na HBOR-u. 

- Poduzetnička posebno nije planirana. 
Ita Pavičić: 

- Za poduzetničku zonu nama predstoji izrada Urbanističkog plana. Dosada imali smo studije 
koje prethode Urbanističkom plana.  

- Za odvodnju se priprema jedinstveni projekt kojim ćemo aplicirati na EU fondove. Ne može 
se parcijalno aplicirat.  

Katica Vučetić: 
- Da li se u 2016.g. može očekivati da urbanistički plan bude gotov. Barem da se planiraju 

sredstva. 
Ita Pavičić: 

- Bilo je lijepo da u 2016. moramo planirati sredstva za poduzetničku zonu. Treba pričekati 
izmjenu prostornog plana i izradu urbanističkog plana i njegovo donošenje, što nije 
jednostavno. Tek 2017.g. može se planirati ulaganje u poduzetničku zonu. 

Margita Petrić Hraste: 
- Proračun je plan koji se može izmijeniti, pa se može rebalansom viškove sredstava 

prenamijeniti u izgradnju komunalne infrastrukture. 
Predsjednik vijeća određuje pauzu od 15 minuta. 

Nastavak sjednice u 10,24 sata. 
Jurica Miličić: 

- Je li u proračunu predviđena oborinska kanalizacija za naselje Milna? 
Šime Šurjak: 

- Kanalizacija ide preko Jadranskog projekta, nedavno prošao je geodetski projekt i ide se na 
građevinsku dozvolu. 

- Za odvodnju cijelo područje grada Hvar za projektnu dokumentaciju ide se za EU fondove. 
- Za konzultante je predviđen iznos od 900.000,00 kuna, te će Hrvatske vode iza Nove godine 

preuzeti taj projekt. 
Jurica Miličić: 

- HDZ ima amandman da se u kapitalnom projektu izgradnja cesta i putova K100803 konto 
421 poveća iznos za 300.000,00 kuna za izgradnje ceste u Brusiju i asfaltiranje Ulice Lucije 
Rudan u Hvaru, a da se smanji na kapitalnom projektu K101202, konto 421 izgradnja javne 
rasvjete. 

Katica Vučetić: 
- Da se na aktivnosti A100301 konto 323 poveća za 100.000,00 kuna, a da se skine s pozicije 

A100201 prigodne zabave i programi za 100.000,00 kuna, za poduzetničku zonu. 
Gradonačelnik: 

- Grad Hvar se obavezao, ali nije organizator – organizator je jedriličarsko društvo „Zvir“ i to 
se skida s njihovih sredstava. 

Margita Petrić Hraste: 
- Amandman vijećnika Jeličića da se ukinu sredstva za usluge policije na poziciji A100505 za 

130.000,00 kuna i da se dodaju na aktivnosti A102203 za 130.000,00 pomoć obiteljima i 
djeci – stipendije. 
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- Amandman da se povećaju sredstva DVD-u na A100502 za 300.000,00 kuna, te da se smanji 
na A100201 prigodne proslave i zabave za 300.000,00 kuna. 

 
Gradonačelnik: 

- Ne mogu prihvatiti smanjenje broja policajaca na samo 12 policajaca. 
- Amandman za DVD ne mogu prihvatiti. 

Margita Petrić Hraste: 
- Amandman da se na K100803 gradnja cesta i putova na kontu 421 poveća za 300.000,00 

kuna, a da se 300.000 kuna smanji na K101202 izgradnja javne rasvjete na kontu 421. 
Gradonačelnik: 

- Prihvaćam amandman. 
Margita Petrić Hraste: 

- Gradonačelnik mijenja svoj prijedlog i to da se kapitalni projekt K100803 gradnja cesta i 
putova na kontu 421 poveća za 300.000,00 kuna, a da se pritom ne smanjuje iznos za 
K101202 izgradnja javne rasvjete na kontu 421, jer će se 300.000,00 kuna pokriti iz 
proračunskih viškova koji postoje prethodnih godina. 

- Gradonačelnik mijenja svoj prijedlog da se poveća A100301 konto 323 poveća za 
100.000,00 kuna, a da se istodobno ne smanjuju ostale stavke zbog već ugovorenih 
obaveza nego, već da imamo u prihodovnoj strani povećati u prihodovnoj strani na kontu 
611 prohod od poreza na dohodak za 100.000 kuna. 

- Sadašnji prijedlog za koji bi te glasovali jest da prihodovna strana proračuna bi iznosila 
40.957.700 kuna, povećanje za 100.000,00 kuna, rashodovna strana proračuna 
43.877.700,00 kuna povećana za 400.000,00 kuna, razlika od 300.000,00 pronašla bi se u 
proračunskim viškovima od prethodnih godina. 

Gradonačelnik: 
- Odrediti što je prioritet prilikom odabira projekta. Nekoliko sam puta naglasio da ima 

70.000.000 kuna hitnih intervencija u infrastrukturu, da se ne zna što je hitnije. 
Jurica Miličić: 

- HDZ prihvaća prijedlog gradonačelnika i odustaje od prvobitnog amandmana. 
Katica Vučetić: 

- Lista Forca prihvaća prijedlog gradonačelnika i odustaje o prvobitnog amandmana. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu. 
Predsjednik vijeća stavlja na glasovanje dva amandmana vijećnika Jeličića: 
Margita Petrić Hraste: 

- da se ukinu sredstva za usluge policije na poziciji A100505 za 130.000,00 kuna i da se 
dodaju na aktivnosti A102203 za 130.000,00 pomoć obiteljima i djeci – stipendije 

Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -2, „PROTIV“-3, „SUZDRŽAN"-7. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da amandman nije prihvaćen. 

Margita Petrić Hraste: 
- da se povećaju sredstva DVD-u na A100502 za 300.000,00 kuna, te da se smanji na 

A100201 prigodne proslave i zabave za 300.000,00 kuna. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -5, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-8. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da amandman nije prihvaćen. 

Predsjednik vijeća stavlja prijedlog proračuna Grada Hvara za 2016, s projekcijama za 2017. i 
2018.g. na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-2. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je proračun usvojen s izmjenama. 

Točka  3. 
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Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Hvara za 2016. godinu. 
Margita Petrić Hraste izlaže kako u materijalima. 
U čl. 33. st. 1. treba stajati 2016.g. godina umjesto 2015.g. Sredstava udrugama se dodjeljuje 
putem natječaja i javnog poziva. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. Prijava za raspravu nema. 
Predsjednik vijeća zatvara raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-1 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog s izmjenama usvojen. 

Točka  4. 
Prijedlog Programa socijalne skrbi Grada Hvara za 2016. godinu. 
Nela Rakić Paduan: izlaže kao u materijalima. 
Katica Vučetić: 

- pomoć za novorođenu djecu stavku dignuti s 2.000,00 na 3 do 3.500,00 kuna za 
novorođenu djecu. 

Margita Petrić Hraste: 
- sredstava za novorođenu djecu do kraja nisu iskorištena, pa iznos može povećati, ako se 

slaže gradonačelnik obzirom da ovo njegov prijedlog. 
Aleksandra Borčić: 

- Subvencija stacionara 20.000,00 kuna, kojeg stacionara? 
Margita Petrić Hraste: 

- Stavka postoji godinama, pa je dobro da ostane jer je neizvjesno u kojem će pravcu 
zdravstvo ići. Bolje je da je planirano, nego da nije. 

Aleksandra Borčić: 
- Što je sa sredstvima koja su planirana prijašnjih godina, da li se ona kumuliraju ili se 

potroše. 
Margita Petrić Hraste: 

- Proračun je plan u kojem se planira trošak. Ako troška nema sredstva se neće utrošiti. Ona 
se ne kumuliraju, ali se svake godine planiraju za slučaj da se trebaju utrošiti u sklopu 
socijalnog programa. 

Gradonačelnik: 
- Dugo godina imamo stavku u proračunu za pomoć za novorođenu djecu i ista se može 

podignuti na 2.500,00 kuna. 
- Stacionar moramo planirati, za slučaj da ga dobijemo. Zamislite da stacionar dobijemo, a 

nismo ga planirali? U proračunu je moguće jednu stavku sniziti odnosno povisiti, ali nije 
moguće dodavati nove stavke. 

Teo Jeličić: 
- Zašto raspravljamo o ovim Točka ma kada smo već donijeli proračun? 

Margita Petrić Hraste: 
- Za pomoć za novorođenu djecu do današnjeg dana je potrošeno 54.000,00 kuna. Vi 

određujete kriterije za dobivanje novčane naknade. Najkorektnije je da se na početku 
godine poveća iznos s 2.000 na 3.000 kuna kako je gradonačelnik prihvatio vaš prijedlog. 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog sa izmjenama na glasovanje 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-1, „SUZDRŽAN"-1. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog sa izmjenama usvojen. 

Točka  5. 
Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Hvara za 2016. godinu. 
Margita Petrić Hraste izlaže kao u materijalima uz čl. 4 umjesto 53 Hvarske ljetne priredbe treba 55 
Hvarske ljetne priredbe. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. Prijava nema. 
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Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN“-2. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog sa izmjenama usvojen. 

Točka  6. 
Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Hvara za 2016. godinu. 
Margita Petrić Hraste izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. Prijava nema. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN“-2. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog usvojen. 

Točka  7. 
Prijedlog Programa financiranja ostalih udruga civilnog društva Grada Hvara za 2016. 
Margita Petrić Hraste izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu.  
Teo Jeličić: 

- Na sinoćnjoj skupštini DVD-a donesena je odluka i zahtjev 1.400.000,00 + 500.000,00 kuna, 
te se članovi DVD nisu suglasili s iznosom 1.300.000 + 300.000,00 kuna. 

Gradonačelnik: 
- Stvar uprave DVD je da raspolaže novcem, do svibnja je dovršenje vatrogasnog doma, te 

danas DVD raspolaže za redovitu djelatnost 1.300.000,00 kuna. Eventualna dodatna 
sredstva osigurat će se u rebalansu. 

Teo Jeličić: 
- Nije mi poznato koliko je novca potrebno za završenje Vatrogasnog doma, ali znam koliki je 

bio zahtjev za sredstvima. 
- U rebalansu za ovu godinu je bio je zahtjev DVD-a od 350.000,00 kuna, a odobreno je 

150.000,00 kuna i tu se pojavljuje ova razlika od 200.000,00 kuna. 
Gradonačelnik: 

- O svemu sam upoznat, ako bude malo sredstava zapovjednik DVD-a će se javiti. 
Teo Jeličić: 

- Samo bi istaknuo činjenicu da se članovi DVD-a nisu suglasili s ovim iznosom i samo sam 
zamoljen za iznesem tu činjenicu. 

Gradonačelnik: 
- Zapovjednik sam te postrojbe bio do lani, i sa svim sam upoznat. 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-1, „SUZDRŽAN“-2. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog sa izmjenama usvojen. 

Točka  8. 
Prijedlog Programa gradnje komunalne infrastrukture za djelatnosti iz čl. 30.  Zakona o 
komunalnom gospodarstvu za 2016. godinu za Grad Hvar. 
Šime Šurjak izlaže kao u materijalima. Počet ćemo s uvrštavanjem izmjena. U toč. 2. Izgradnja 
nerazvrstanih cesta iznos 1.270.000,00 se mijenja u 1.570.000 kuna. Dakle ukupni iznos se također 
mijenja u 1.670.000,00 kuna. Umjesto iz ostalih izvora financiranja 470.000,00 kuna sada glasi 
770.000,00 kuna. Dalje na str. 2. sumirana suma iznosi 5.670.000,00 kuna. U stavci asfaltiranje na 
raznim lokacijama umjesto 375.000,00 je 475.000,00 kuna i dodaje se stavka prva faza izgradnje 
spojne ceste Lucije Rudan i Ive Roića 200.000,00 kuna. Ukupan iznos se mijenja u 1.670.000,00 
kuna za taj prilog. 
Jurica Miličić: 

- Izrada skulpture „ribič“, gdje će biti postavljena? 
Ita Pavičić: 
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- Navedena skulptura je predviđena na šetalištu Antuna Tomislava Petrića ispred Hotela 
Croatia. 

 
Teo Jeličić: 

- Što je sa nastavkom sanacije šetnice na lokaciji Punte Kovača u betonskom dijelu. 
Šime Šurjak: 

- Tu ne spada odvodnja i uređenje obalnog pojasa, koji više ne spada u komunalnu 
infrastrukturu. Ta dio šetnice predviđen je u uređenje infrastrukture odvodnje i obalnog 
pojasa. 

Drago Carić: 
- Parking kod Centra, da li što planira raditi? 
- Okuka prema Centru, trebalo bi se proširiti? 
- Stepenište Križni rat, kod kuće Hauptman, treba podrezat korijenje i malo betonirat? 
- Rasvjeta, tko bira rasvjetu i prema kojim kriterijima? 

Šime Šurjak: 
- Parking kod Centra je prioritet. Sunčani Hvar ga koristi radi prolaza, a kasnije će sudjelovati 

njegovom uređenju. 
- Glede okuke kod Centra pisano je Županijskom uredu za ceste, ali nema odgovora. 

Predloženo je jedno trokutasto rješenje. 
- Stepenište Križni rat ćemo pogledati i urediti. 
- Zamjena LED rasvjetom, biramo u suradnji sa stručnjacima, i gledamo na energetsku 

učinkovitost. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -9, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-2 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog usvojen.  

Točka  9. 
Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz čl. 22. Zakona o 
komunalnom  gospodarstvu za 2016. godinu za Grad Hvar 

Šime Šurjak izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. Prijava nema. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -10, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN“-2. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog sa izmjenama usvojen. 

Točka  10. 
Prijedlog Odluke o izmjeni Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 
22. Zakona o komunalnom gospodarstvu za 2015.godinu za Grad Hvar. 
Margita Petrić Hraste izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. Prijava nema. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -10, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN“-2ž 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog sa izmjenama usvojen. 

Točka  11. 
Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju Plana pometanja, čišćenje i pranja grada, održavanja javnih 
površina, i održavanja obalnog pojasa, odvoza otpada s Paklenih otoka, održavanja javne rasvjete i 
održavanja sustava oborinske odvodnje za 2016.godinu 
Margita Petrić Hraste izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. Prijava nema. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -10, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN“-2 
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Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog sa izmjenama usvojen. 
 
 

Točka  12. 
Prijedlog Odluke o sklapanju novog ugovora o zakupu poslovnog prostora u zgradi ex. Bonaparte 
dosadašnjem zakupniku 
Liljana Caratan Lukšić izlaže kao u materijalima. 
Jurica Miličić: 

- Obzirom da je dosadašnji zakupnik platio dug, HDZ će biti „ZA“ da se sklopi ugovor. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN“-0 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog sa izmjenama usvojen. 

Točka  13. 
Prijedlog Prijedlog Odluke o sklapanju novog ugovora o zakupu poslovnog prostora br. 2  objektu 
Španjola-Fortica dosadašnjem zakupniku 
Liljana Caratan Lukšić izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. Prijave nema. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN“-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog sa izmjenama usvojen. 

Predsjednik zaključuje 15. sjednicu Gradskog vijeća i zahvaljuje svim nazočnima na sudjelovanju. 

Sjednica završena u 11,31. 

 

Zapisnik vodio i sastavio:                                                        Predsjednik Gradskog Vijeća: 

Marin Vranković, dipl. iur.                                                              Fabijan Vučetić 


